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Protokół Nr II/14 

z II sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie 

w dniu 8 grudnia 2014r. w godz.1000 –1130 

- w sali nr 6 Ratusza Miejskiego  w Kętrzynie. 

Ustawowy skład Rady 21 radnych , obecnych 21 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 

1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

    -    Burmistrz Miasta – Krzysztof Hećman 

    -    Z-ca Burmistrza Miasta – Andrzej Degórski 

- Sekretarz Miasta –Wojciech Waszczuk, 

- Skarbnik Miasta – Władysław Litwinowicz, 

- Prezesi spółek komunalnych, 

- Dyrektorzy jednostek organizacyjnych miasta, 

- Przedstawiciele słuŜb mundurowych, 

- Naczelnicy Wydziałów UM, 

- Przedstawiciele lokalnych  mediów. 

 

Ad.pkt 1  

Przewodniczący Rady Dariusz Duczek otworzył obrady II sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie, 

zwołanej zgodnie z art.20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad  oraz powitał radnych, Burmistrza 

Miasta , Z-cę Burmistrza Miasta , Sekretarza, Skarbnika oraz zaproszonych gości 

 i mieszkańców miasta.  

Ponadto poinformował, Ŝe obsługę prawną zapewnia mec. Marta Konopacka, a  

protokolantem jest Teresa Sawicka.  

 

Ad.pkt 2  

Przewodniczący przedstawił  porządku obrad stanowiący zał.nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Dariusz Duczek zgłosił  dwie poprawki do porządku obrad. 

1. Dodać  ppkt. 3.4.o treści : podjęcie uchwały o powołaniu Komisji Mieszkaniowej 

2. Dodać    pkt.  4 o treści : Interpelacje  i zapytania radnych  

Pozostałe punkty porządku przesunąć odpowiednio  o jeden w dół. 

Radny Andrzej Niedźwiecki zgłosił poprawkę o treści : 

3.Dodać pkt.5 o treści: Odpowiedzi  na  zapytania radnych. Pozostałe punkty porządku 

obrad przesunąć o jeden w dół. 

Przewodniczący Rady  Dariusz Duczek po zasięgnięciu opinii radcy prawnego o moŜliwości 

przeprowadzenia jednego głosowania nad przyjęciem trzech zgłoszonych  poprawek do 

porządku obrad przystąpił do głosowania. 

 

W chwili zarządzenia głosowania  na sali obecnych było 21 radnych. „Za przyjęciem 

zgłoszonych poprawek do porządku obrad, głosowało 21 radnych, 0 głosów „przeciw” i 0 

głosów ”wstrzymujących się”- poprawki zostały przyjęte. 

 

Ad.pkt 3  Podjęcie uchwał w sprawie : 

3.1. 

Przewodniczący Rady Dariusz Duczek  przedstawił projekt uchwały o powołaniu Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej  w Kętrzynie . 
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Odczytał nazwiska radnych zgłoszonych do pracy w Komisji Rozwoju Gospodarczego i 

Finansów Rady Miejskiej  w Kętrzynie . Radni wyrazili ustną zgodę na pracę w 

przedmiotowej Komisji. 

Przewodniczący Rady Dariusz Duczek przystąpił do głosowania uchwały  o powołaniu 

Komisji Rozwoju Gospodarczego. 

Radni  uwag do projektu uchwały nie zgłosili. 

 

W chwili zarządzenia głosowania na sali obecnych było 21 radnych. „Za” podjęciem 

uchwały głosowało 21 radnych – jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr II/13/14 o powołaniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  

Rady Miejskiej w Kętrzynie – zał.nr 3 – została podjęta.  

3.2. 

Przewodniczący Rady Dariusz Duczek  przedstawił projekt uchwały o powołaniu Komisji 

Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych  Rady Miejskiej  w Kętrzynie . 

Odczytał nazwiska radnych zgłoszonych do pracy w Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i 

Spraw Socjalnych  Rady Miejskiej  w Kętrzyn. Radni wyrazili ustną zgodę na pracę w 

przedmiotowej Komisji. 

Radni  uwag do projektu uchwały nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady Dariusz Duczek przystąpił do głosowania uchwały  o powołaniu 

Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych  Rady Miejskiej  w Kętrzyn. 

W chwili zarządzenia głosowania na sali obecnych było 21 radnych. „Za” podjęciem 

uchwały głosowało 21 radnych – jednogłośnie. 

Uchwała Nr II/14/14 o powołaniu Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw 

Socjalnych  Rady Miejskiej  w Kętrzynie – zał.nr 4 – została podjęta.  

3.3.  

Przewodniczący Rady Dariusz Duczek  przedstawił projekt uchwały o powołaniu Komisji 

Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej  w Kętrzynie , odczytał nazwiska radnych 

zgłoszonych do pracy w Komisji Gospodarki Komunalnej   w Kętrzyn. Radni wyrazili ustną 

zgodę na pracę w przedmiotowej Komisji. 

Radni  uwag do projektu uchwały nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady Dariusz Duczek przystąpił do głosowania uchwały  o powołaniu 

Komisji Gospodarki Komunalnej  Rady Miejskiej  w Kętrzyn. 

 

W chwili zarządzenia głosowania na sali obecnych było 21 radnych. „Za” podjęciem 

uchwały głosowało 21 radnych – jednogłośnie. 

Uchwała Nr II/15/14 o powołaniu Komisji Gospodarki Komunalnej   Rady 

Miejskiej  w Kętrzynie – zał.nr 5– została podjęta.  

 

Przewodniczący Rady Dariusz Duczek ogłosił 10 min. przerwę w obradach. 

 

 3.4.  

Po przerwie Przewodniczący Rady Dariusz Duczek wznowił obrady i przedstawił projekt 

uchwały  

o powołaniu Komisji  Mieszkaniowej. 

Zaproponował  następujące osoby do składu Komisji  Mieszkaniowej: 

Radny Szymański Ryszard 

Radny Baranowski Jerzy 

Radny Buraczek Zenon 
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Radna Czech Wioletta 

Radna Abramowicz Anna 

WyŜej wymieni radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji Mieszkaniowej . 

Radny Marian Toruński zgłosił  kandydaturę radnego Marka Mielniczka, który wyraził 

zgodę na  kandydowanie do Komisji Mieszkaniowej. 

Innych kandydatur nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Dariusz Duczek poinformował, Ŝe w  związku  ze zgłoszeniem 6 

kandydatów do składu Komisji Mieszkaniowej , której  skład jest pięcioosobowy . NaleŜy 

przeprowadzić głosowanie  nad kaŜdym kandydatem i ten kandydat, który uzyska 

najmniejszą liczbę głosów  nie wejdzie do składu Komisji Mieszkaniowej. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie poszczególne kandydatury w kolejność 

zgłoszeń. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania kandydaci uzyskali następujące ilości głosów: 

   

Radny Szymański Ryszard      21 głosów „za” 

Radny Baranowski Jerzy         17 głosów „za”3 głosy „przeciw” i 1 głos„wstrzymujący się 

„ 

Radny Buraczek Zenon           21 głosów „za” 

Radna Czech Wioletta             20 głosów „za” 1 głos „wstrzymujący się „ 

Radna Abramowicz Anna         20 głosów „za”  1 głos „wstrzymujący się „ 

Radny  Mielniczek Marek          8 głosów „Za”  5 głosów „przeciw” i 8 głosów „wstrzymało 

się od głosu”. 

 

Wobec powyŜszego najmniejszą ilość głosów „za” uzyskał radny Marek Mielniczek, 

pozostali kandydaci zostali członkami Komisji Mieszkaniowej Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Przewodniczący Rady Dariusz Duczek przystąpił do głosowania uchwały  o powołaniu 

Komisji Mieszkaniowej  Rady Miejskiej  w Kętrzyn . 

 

W chwili zarządzenia głosowania na sali obecnych było 21 radnych. „Za” podjęciem 

uchwały głosowało 21 radnych – jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr II/16/14 o powołaniu Komisji Mieszkaniowej  Rady Miejskiej  w 

Kętrzynie – zał.nr 6– została podjęta.  

 

Ad.pkt 4 . Interpelacje  i zapytania radnych . 

1.Radny Andrzej Niedźwiecki – od miesiąca września br. nie otrzymał odpowiedzi na swój 

wniosek dotyczący wykonania poręczy przy dojściu do budynku przy  ul. Mazowieckiej 8. 

2. Radny Bronisław Goździewski : 

– niedoświetlone przejścia dla pieszych na terenie miasta po wymianie lamp   

  oświetleniowych. 

- brak oświetlenia po nieparzystej stronie ulicy Sikorskiego . 

- zaproponował ustawienie kilku ławeczek dla pacjentów Szpitala. 

 

Ad.pkt 5. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

Burmistrz Miasta Krzysztof Hećman  upowaŜnił Z-cę Burmistrza Andrzeja Degórskiego do 

udzielenia odpowiedzi na interpelację radnego Andrzeja Niedźwieckiego.  

Z-ca Burmistrza Andrzej Degórski poinformował, Ŝe  montaŜ poręczy jest 

przygotowywany, przedstawiona została  kalkulacja finansowa, która została przekazana 
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do weryfikacji, zadanie zostało zbyt wysoko oszacowane. W najbliŜszym czasie  poręcze 

zostaną zamontowane.  

Burmistrz Miasta Krzysztof Hećman w odpowiedzi na  zapytanie radnego Bronisława 

Goździewskiego w kwestii niedoświetlenia, poinformował, Ŝe temat jest znany i 

analizowany przez  firmę która wykonywała  wymianę oświetlenie na terenie miasta, 

trzeba będzie  doświetlić i będzie to wykonane. 

W kwestii Szpitala, ustawienie ławek  jest  w gestii Starostwa.  

 

Ad.pkt 6.   Informacje, wolne wnioski , oświadczenia. 

Przewodniczący Rady Dariusz Duczek  przedstawił następujące informacje: 

• zaproszenie na „Wieczór kolęd” w Miejskiej Bibliotece Publicznej  w Kętrzynie   

w dniu 12.12.2014r. 

• Radni proszeni są do odebrania ze skrytek  projektu budŜetu miasta na rok 2015 

 i projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej GMK  na lata 2015-2025  oraz 

ankiety do wypełnienia  przez radnych. 

• terminy najbliŜszych posiedzeń komisji i  sesji Rady Miejskiej. 

• o zawiązaniu się Klubu Radnych „Kętrzyn 2000” i odczytał nazwiska radnych  . 

• wniosek Klubu Radnych „Kętrzyn 2000”,dotyczący ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrza Miasta wraz z projektem uchwały –   stanowi  zał. nr 7 do protokołu. 

Burmistrz Miasta Krzysztof Hećman  zaprosił  wszystkich radnych do udziału w 

konsultacjach projektu  budŜetu miasta na rok 2015, które odbędą się  w dniach  15 , 16, 

17, 18 grudzień  br.  

 

Ad.pkt 7. 

Radna Wioletta Czech zgłosiła poprawkę do protokołu I sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie  

z dnia 1 grudnia 2014r – brak zapisów treści Roty przysięgi Burmistrza Miasta . 

Przewodniczący poinformował, Ŝe zapis zostanie uzupełniony. 

Wobec powyŜszego protokół I sesji Rady Miejskiej z 1 grudnia 2014 wraz z poprawką, 

przy udziale 21 radnych obecnych na sali w głosowaniu  – 21 głosów ”za” – jednogłośnie, 

protokół  został przyjęty . 

Ad.pkt 8. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Dariusz Duczek  zamknął II 

sesję Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:Teresa Sawicka  

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 

 

Dariusz Marek Duczek 
 
 
 


